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Vragen van het lid Rog (CDA) aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
over het bericht ‘Lanterfanten is gezond’ (ingezonden 12 maart 2013)
 
1 
Bent u bekend met het artikel ‘Lanterfanten is gezond’? 1)

2 
Wat vindt u van de geschetste situatie op de Amsterdamse school? Deelt u de mening dat het 
belangrijk is voor het jonge kind om spelenderwijs bezig te zijn en dat de geschetste situatie 
daarmee strijdig is? Kunt u in uw antwoord daarbij ook de situatie in Finland betrekken, waar 
kinderen pas op hun zesde naar school gaan, terwijl het Finse onderwijs tot het beste ter 
wereld behoort?

3 
Zijn er buiten Amsterdam nog meer steden die een kleutertoets verplicht hebben gesteld? 
Vindt u het tot de bevoegdheid  van de gemeenten horen om een kleutertoets te verplichten? 
Is dit niet aan de scholen zelf om te bepalen? Zo nee, bent u bereid maatregelen te treffen en 
zo ja welke? Deelt u de mening dat de resultaten van peuter- en kleutertoetsen 
wetenschappelijk gezien nogal discutabel zijn en hooguit als momentopname mogen worden 
gebruikt en niet als weergave van waar het kind staat in zijn ontwikkeling?

4 
Deelt u de mening dat het ongewenst is om steeds meer nadruk te leggen op het belang van 
toetsen en dat uw besluit om de CITO-toetsen openbaar te maken de kwaliteit van het 
onderwijs verengt tot toetsen alleen? 

5 
Wat vindt u van de reactie van het CITO op uw voornemen de toetsresultaten openbaar te 
maken, namelijk dat de toetsen niet bedoeld zijn voor het afrekenen van scholen?

6 
Bent u bereid op korte termijn te komen met een uitgebreide visie op de ontwikkeling van het 
jonge kind?
 
1) Parool, 5 maart 2013
 


